
SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ROCZNEGO PLANU PRACY 

I KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ W 2024 ROKU 

 

Komisja Rewizyjna w 2024 roku pracowała na 10 posiedzeniach w dniach:  

22 stycznia 2024 r., 26 lutego 2024 r., 25 marca 2024 r., 20 maja 2024 r., 17 czerwca 2024 r., 

19 sierpnia 2024 r., 23 września 2024 r., 21 października 2024 r., 18 listopada 2024 r., 9 grudnia 

2024 r. W kwietniu 2024 roku Komisja Rewizyjna się nie odbyła z powodu nieobecności 

radnych.  

Komisja Rewizyjna Rady Miasta Lędziny VIII Kadencji działała na podstawie uchwały Nr 

CXVI/576/23 Rady Miasta Lędziny z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok, realizując zaplanowane zadania do maja 2024 

roku. 

Komisja Rewizyjna obradowała w składzie: 

Przewodnicząca Komisji: Elżbieta Ostrowska 

Członkowie Komisji: Bogusław Dzierżak 

 Karol Kolny 

 Tomasz Kostyra 

 Bogusław Noras 

 Sebastian Zimnal 

 

 

 

Komisja Rewizyjna Rady Miasta Lędziny IX Kadencji działała na podstawie uchwały  

Nr III/18/24 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok, realizując zaplanowane zadania od maja 2024 roku. 

Komisja Rewizyjna obraduje w składzie: 

Przewodnicząca Komisji: Kiełtyka Grzegorz 

Członkowie Komisji: Agnieszka Czerniak 

 Ireneusz Kokosiński 

 Monika Mazgaj 

 Bogusław Noras 

 Jerzy Trojnar 

 Paweł Wanot 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 22 stycznia 2024 r.: 

1. Na początku posiedzenia w dniu 22 stycznia 2024r., członkowie Komisji Rewizyjnej 

oraz pracownicy Urzędu Miasta uczcili minutą ciszy pamięć o zmarłym  

20 stycznia 2024 r. Radnym Hubercie Handym, pełniącego również funkcję członka 

Komisji Rewizyjnej. 

2. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia  

18 grudnia 2023 r. 

3. Przedstawiono informacje o stanie technicznym budynku ORS „Centrum”. Zestawienie 

remontów, modernizacji, inwestycji wykonanych w 2023 r. 



4. Omówiono bieżącą analizę zamówień i zleceń oraz kontrolę i terminowość postępowań  

o zamówienia publiczne na wszystkie zadania w ramach uchwalonego budżetu na rok 

2023r. Informacji w tym temacie udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki. 

5. Skontrolowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. W wyniku głosowania został on przyjęty. 

6. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta. W wyniku głosowania 

zostało ono przyjęte. 

7. W wyniku głosowania przyjęto sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez 

Burmistrza Miasta. 

8. Skontrolowano dokumentację związaną z problemami przedstawionymi  

w przegłosowanych wnioskach. 

9. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z prac Komisji 

za 2023 rok.   

10. Radny Karol Kolny dopytał o umowę na odśnieżanie dróg i zasugerował aby posypać 

drogi oraz zabezpieczyć chodniki.  

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 26 lutego 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia  

22 stycznia 2024 r. 

2. Spółka „Partner” przedstawiła informację o inwestycjach wodno - kanalizacyjnych 

prowadzonych w 2023 r. na terenie gminy Lędziny. 

3. Omówiono sprawozdanie z przekazanych środków finansowych na realizację zadań 

przez kluby i stowarzyszenia dotowane z budżetu Gminy w 2023 r. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż z materiałów wynika, że kluby mniej wydawały 

niż otrzymały. 

4. Naczelnik Wydziału Gospodarki przedstawił bieżącą analizę zamówień i zleceń oraz 

kontrolę i terminowość postępowań o zamówienia publiczne na wszystkie zadania w 

ramach uchwalonego budżetu na rok 2023. 

5. Dokonano kontroli dokumentacji związanej z problemami przedstawionym  

w przegłosowanych wnioskach. 

6. Skontrolowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Przewodnicząca Komisji wypowiedziała się w temacie umowy 

podpisanej na wydanie gazety miejskiej.  

7. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta. W wyniku głosowania 

zostało ono przyjęte. 

8. W wyniku głosowania przyjęto sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez 

Burmistrza Miasta. 

9. Przewodnicząca Komisji przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych. 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 25 marca 2024 r.: 

1. Skarbnik Miasta przedstawienie informacje o bieżącym utrzymaniu ORS „Centrum”, 

stwierdzając, że faktury za miesiące zimowe są wysokie. 

2. Naczelni Wydziału Gospodarki chcąc przedstawić zestawienie inwestycji wykonanych 

przez RPWiK w zakresie gospodarki wodno – kanalizacyjnej za 2023 r., poinformował, 

iż do dnia posiedzenia nie otrzymano materiałów od przedsiębiorstwa. 

3. Naczelnik Wydziału Gospodarki przedstawił bieżącą analizę zamówień i zleceń oraz 

kontrolę i terminowość postępowań o zamówienia publiczne na wszystkie zadania w 

ramach uchwalonego budżetu na rok 2023. 



4. Dokonano kontroli dokumentacji związanej z problemami przedstawionym w 

przegłosowanych wnioskach. 

5. Skontrolowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poprosiła o udostępnienie do 

wglądu członkom komisji umów podpisanych z kandydatami w wyborach 

samorządowych. W wyniku przeprowadzonego głosowania nie przyjęto ww. rejestr. 

Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że głosowała przeciw ponieważ nie otrzymała 

informacji które chciała przekazać osobom zainteresowanym. 

6. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta. W wyniku głosowania 

zostało ono przyjęte. 

7. W wyniku głosowania przyjęto sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez 

Burmistrza Miasta. 

8. Przegłosowano wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: wnoszę aby przedstawić 

do dnia 28.03.2024 r. wykaz umów podpisanych z kandydatami na Radnych Miasta, 

Radnych Powiatu oraz Burmistrzów, których banery usadowione są na terenie gruntów 

Gminy Lędziny. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 20 maja 2024 r.: 

1. Komisja Rewizyjna na pierwszym posiedzeniu przegłosowała wybór Radnej Agnieszki 

Czerniak, zaproponowanej przez Przewodniczącego Grzegorza Kiełtyka, na 

Wiceprzewodniczącą Komisji. 

2. Komisja Rewizyjna przyjęła podczas głosowania nowy, zaproponowany przez 

Przewodniczącego Komisji, plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 rok, 

który następnie został przyjęty przez Radę Miasta w głosowaniu na III sesji w dniu  

27 maja 2024 roku. 

3. Omówiono analizę sytuacji finansowej miasta pod kątem pozyskania zewnętrznych 

środków finansowych. Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych przedstawił 

materiał dostarczony radnym. 

4. Na podstawie materiałów przedstawionych przez Panią Kingę Drabik – Skarbnik 

Miasta Lędziny, Komisja Rewizyjna przygotowała i zatwierdziła wniosek o 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Lędziny za 2023 rok. 

5. Naczelnik Wydziału Gospodarki przedstawił bieżącą analizę zamówień i zleceń oraz 

kontrolę i terminowość postępowań o zamówienia publiczne na wszystkie zadania w 

ramach uchwalonego budżetu na rok 2023. 

6. Radny Bogusław Noras zwrócił uwagę w temacie zamieszczania porządków komisji na 

stronie miasta. Sekretarz Miasta poinformowała, że informacje zostaną zamieszczane. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 17 czerwca 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokoły z posiedzeń Komisji Rewizyjnej z dnia  

26 lutego 2024 r., 25 marca 2024 r., 20 maja 2024 r.. 

2. Dyrektorki wraz z księgowymi przedstawiły sytuację finansową, budżetu, wydatków 

oraz realizacji zadań w Miejskim Przedszkolu z Oddziałami Integracyjnymi nr 1, 

Miejskim Przedszkolu z Oddziałami Integracyjnymi nr 2, Miejskim Przedszkolu nr 3, 

Miejskim Żłobku. 

3. Przyjęto w głosowaniu sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2024 roku. 



4. Omówiono materiał przedstawiony przez mecenasa Wojciecha Berendowicza odnośnie 

analizy rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody Śląskiego w zakresie podjętych uchwał 

za I półrocze 2024 roku. 

5. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Nr 4200.I.136.2024 I Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 6 czerwca  

2024 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Lędziny. 

6. Radny Paweł Wanot poruszył temat dofinansowania obozu wymiany międzynarodowej 

w Ochotniczej Straży Pożarnej. W dyskusji omówiono temat składnia wniosków 

bezpośrednio do wydziału, sprzedaży działki na osiedlu Ziemowit, przeniesienia krzyża 

na osiedlu Ziemowit, braku nadzoru nad wykonaniem inwestycji zatoki autobusowej, 

koszenia w Gminie, wykaszania działek przez właścicieli. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej poprosił Skarbnik Miasta o przedstawienie sytuacji finansowej jednostek 

organizacyjnych oświaty. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 19 sierpnia 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia  

17 czerwca 2024 roku. 

2. Dyrektor Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej przedstawił sytuację finansową, 

budżetu, wydatków oraz realizacji zadań w Miejskim Zespole Opieki Zdrowotnej.  

3. Przeanalizowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta oraz 

sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez Burmistrza Miasta. 

4. Radny Paweł Wanot zapytał o przegląd dróg na terenie miasta. Radny Bogusław Noras 

zapytał o dofinansowanie z Polskiego Ładu dotyczące budowy ulicy Wiosennej oraz 

poruszył temat postawienia biletomatu przy przystanku Lędziny Pomnik. Radny 

Grzegorz Kiełtyka zapytał o remonty chodników na terenie miasta. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 23 września 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia  

19 sierpnia 2024 roku. 

2. Dyrektorki wraz z księgowymi przedstawiły sytuację finansową, budżetu, wydatków 

oraz realizacji zadań w Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 1, Szkole 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 2, Szkole Podstawowej nr 3, Szkole 

Podstawowej nr 4. Pan Burmistrz przekazał informację dotyczące planowanego audytu 

energetycznego we wszystkich placówkach oświatowych oraz szukania najtańszych 

rozwiązań. 

3. Pani dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła sytuację 

finansową, budżetu, wydatków oraz realizacji zadań w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej. Największe wydatki i braki spowodowane są opłatami za Domy Opieki 

Społecznej, opłaty za piecze zastępcze oraz wynagrodzenia członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Zespołu Motywacyjnego. 

4. Omówiono wykonanie budżetu za I półrocze 2024 roku oraz bieżąca realizację 

zaplanowanych inwestycji w budżecie na 2024 rok. 



5. Przeanalizowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta oraz 

sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez Burmistrza Miasta. 

6. Radny Paweł Wanot zapytał o sprawę lampy na ul. Wysokiej. Radny Bogusław Noras 

zapytał o dofinansowanie ulicy Wiosennej oraz położenia asfaltu. Naczelnik Wydziału 

Gospodarki obiecał rozwiązać sprawę oświetlenia oraz wyjaśnił dlaczego na ulicy 

Wiosennej nie można położyć asfaltu. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 21 października 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia  

23 września 2024 roku. 

2. Prezes Spółki PGK ‘’Partner’’ Pana Damian Blacha wraz z księgową oraz Prezes Spółki 

Ekorec Pan Krzysztofa Olender omówili sytuacji finansowej, budżetu, wydatków oraz 

realizacji zadań firmy Ekorec Sp. z o.o. oraz PGK Partner Sp. z o.o.. Prezes Spółki PGK 

Partner poinformował o utworzeniu zespołu do spraw pozyskiwania środków 

zewnętrznych. Przedstawił, że zostały wykonane projekty na wybrane ulicy które 

pozwolą złożyć wnioski na pozyskanie środków zewnętrznych (zespół ma rozpocząć 

działalność 01.10.2024 r.) oraz wypowiedział się w temacie współpracy z RPWIK S.A. 

Podkreślił, że bez środków zewnętrznych spółka nie jest w stanie wykonać inwestycji. 

3. Przeanalizowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta oraz 

sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez Burmistrza Miasta. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 18 listopada 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia  

21 października 2024 roku. 

2. Dyrektor Miejskiej Biblioteki w Lędzinach oraz PO Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Kultury Pani Agnieszka Wyderka – Dyjecińska omówiły sytuację finansową, budżetu, 

wydatków oraz realizacji zadań w Miejskiej Bibliotece Publicznej oraz Miejskim 

Ośrodku Kultury w Lędzinach. 

3. Przeanalizowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta oraz 

sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez Burmistrza Miasta. 

4. Radny Paweł Wanot poprosił o szybsze zamieszczanie nagrań z prac rady miasta na 

dostępnych kanałach informacyjnych. Burmistrz Miasta przedstawił, że zastanawia się 

nad wycofaniem się z strony YouTube i przejściem całkowitym na aplikację E sesja 

TV. Głównym powodem tej decyzji byłoby zintegrowanie systemów dotyczących 

transkrypcji. 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 9 grudnia 2024 r.: 

1. Przyjęto w głosowaniu protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 

18 listopada 2024 roku. 

2. Omówiono materiał odnośnie analizy rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody Śląskiego 

w zakresie podjętych uchwał za II półrocze 2024 roku. 



3. Przeanalizowano wykaz z rejestru umów, aneksów do umów podpisanych przez 

Burmistrza Miasta. Omówiono sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta oraz 

sprawozdanie z zarządzeń wydawanych przez Burmistrza Miasta.  

Radny Paweł Wanot pytał o umowę nr 860, która została zawarta w listopadzie z 

terminem wykonania do 18 grudnia br. na kwotę 105 780 zł brutto. Radny pytał także 

o umowę 895 na montaż i demontaż oświetlenia świątecznego, czy zostało zakupione 

nowe oświetlenie świąteczne, ze względu na to, że na ostatniej sesji przeznaczona 

została kwota 61 tysięcy zł na ten cel.  

Informacji udzielił Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer, poinformował, że pierwsza 

umowa dotyczy realizacji Lędzińskiego Parku Edukacji Rowerowej, czyli 

zagospodarowania zalewu , przygotowywany jest projekt programu funkcjonalno – 

użytkowego, który będzie służył do aplikowania o środki unijne, do 30 stycznia 2025 

roku miasto musi złożyć wniosek. W budżecie miasta zadanie zostało zapisane pod 

nazwą Lędziński Park Edukacji Rowerowej, jako zadanie inwestycyjne. Kolejna 

umowa dotycząca iluminacji, trwa montaż i demontaż oraz naprawa mocowań, 

przełączone zostały fazy w 70 sztukach dzięki czemu iluminacje załączają się 

automatycznie, kiedyś uruchamiane były ręcznie. W ramach przyznanych przez Radę 

środków powstała choinka, która zdobi Plac Farski, przed Urzędem powstanie duży 

napis Lędziny. Umowa w ramach Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej dotyczy 

budowanej hali na ulicy Zawiszy Czarnego, wewnątrz 1/3 powierzchni zajmie polska 

firma produkcyjna, która inwestuje 120 milionów w linie produkcyjne, firma ma 

zapewnić 200 miejsc pracy w Lędzinach. 

Radny Jerzy Trojnar, pytał o umowy zawarte ze spółką Ekorec. Radny zgłosił 

zastrzeżenia w sprawie umowy dotyczącej zarządzania hotelu przy ul. Pokoju 106, 

umowa opiewa na kwotę 21 tysięcy miesięcznie i jest podpisana od pierwszego stycznia 

do końca przyszłego roku. Na cały rok daje to kwotę 252 tysiące zł. Radny uważa, że ta 

cena jest przynajmniej dwukrotnie zawyżona. Radny pytał dlaczego co roku miasto 

dopłaca 400 tysięcy do tego hotelu, na co przeznaczane są środki za zarządzanie w 

kwocie 21 tysięcy. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer, poinformował że wiele 

środków jest wydawanych na bieżące naprawy ze względu na zły stan budynku, po 

opuszczeniu budynku przez jego mieszkańców umowa zostanie rozwiązana, nie znana 

jest data kiedy to nastąpi. Burmistrz zgodził się, że to są duże koszty, ale są one na takim 

samym poziomie jak w ubiegłym roku i latach poprzednich. 

Radny Ireneusz Kokosiński pytał kto podjął decyzje o zatrudnieniu firmy 

ochroniarskiej, której nie było w budynku przy ul. Pokoju 106 i o ile wzrosły koszty z 

tego tytułu. 

Burmistrz poinformował, że koszty nie wzrosły, gdyż ochrona zawsze dyżuruje przez 

weekend. 

Radny Bogusław Noras pytał o przydzielone mieszkania rodzinom z budynku przy ul. 

Pokoju 106. 

Burmistrz poinformował, że 3 mieszkania zostały przydzielone, umowy są podpisane. 



4. Przyjęto w głosowaniu sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej w II półroczu 2024 roku oraz plan pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2025 rok. 

5. Radny Bogusław Noras zwrócił uwagę na oprawy oświetleniowe, które nie świecą i 

należy je wymienić. Radny poruszył temat porzuconych samochodów na terenie miasta.  

Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer odniósł się do problemu oświetlenia ulicznego.  

Radny Ireneusz Kokosiński zaproponował negocjowanie umowy dotyczącej 

oświetlenia ulicznego, która pozwoli firmom szybciej wywiązywać się z umowy. 

Burmistrz Miasta Lędziny poinformował, że w mieście naliczono ponad  

20 porzuconych samochodów, udało się usunąć 13.  

Radny Jerzy Trojnar poruszył temat garaży blaszanych na placu autobusowym prosił  

o wyjaśnienie dlaczego starostwo wysłało do właścicieli garaży wezwania o stawienie 

się w Starostwie w związku z bezumownym dzierżawieniem tych garaży. Burmistrz 

Miasta podkreślił, że działki nie są powiatu bieruńsko – lędzińskiego tylko Skarbu 

Państwa, starosta jednoosobowo dysponuje tymi działkami jako przedstawiciel 

wojewody.  

Radny Bogusław Noras zwrócił się do mecenasa o opinię jak można pomóc 

mieszkańcom w sprawie opłat za garaże. 

Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer zaproponował wystosowanie apelu do starosty 

i wojewody w sprawie stawek za garaże w przypadku jeśli rozmowy  

z przedstawicielami województwa nie przyniosą efektu. 

 

Na każdym posiedzeniu Komisja Rewizyjna realizowała zadania wynikające z ustawy  

o samorządzie gminnym oraz Statucie Gminy Miejskiej Lędziny.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Grzegorz Kiełtyka 

 


